

HANOI BEAUTY

5 Days / 4 Nights

Come to a country that balances changes with tradition

HANOI - HALONG BAY
TOUR CODE: DEKSSIN05HB



DAY 01: SINGAPORE – HANOI (D)

Upon arrival at Noi Bai International airport, you will be greeted by our representative and be transferred to hotel for check in. Free at leisure till dinner at a local restaurant.

DAY 02: HANOI (B/L/D)

The city tour brings you to visit the beautiful and ancient Capital of Vietnam, which includes **Ho Chi Minh Mausoleum** built in 1975 to commemorate the great leader's life as a reformer and 'Father of Vietnam'. You will also visit his old quarters and his final resting-place, a glass sarcophagus. You will visit the unique **One Pillar Pagoda**, the symbol of Vietnam, built in 1049, the **Temple of Literature**, built in 1070 dedicated to the great Chinese scholar Confucius and the legendary and beautiful **Hoan Kiem Lake**. After dinner, enjoy the traditional Water Puppet show found only in Vietnam.

DAY 03: HANOI – HALONG (B/L/D)

After an early breakfast, transfer to **Halong Bay**, one of Vietnam's impressive tourist hotspot that comprises of about 3000 limestone islands rising from the clear and emerald water. The sails of junks and sampans gliding along the bay forms magnificent picturesque scenery that blends in with the sky. You will get to visit some of the hidden grottoes beneath towering cliffs and caves visit with a 4 hr cruise along the bay. Stay overnight in Halong.

DAY 04: HALONG – HANOI (B/L/-)

In the late morning return to Hanoi via **Hai Phong**, Vietnam's second most important port and third largest city, for sightseeing and lunch. Check in hotel in Hanoi and it will be free and easy for you to discover the charms of Hanoi.

DAY 05: HANOI – SINGAPORE (B)

After breakfast, transfer to airport for departure flight to Singapore. We hope you have brought home fond memories of Vietnam!

五日河内、下龙湾迷人之行 (五天 / 四夜)

第一天: 新加坡/河内 (晚)

抵达越南首都府河内由专人接送前往酒店。晚餐用于餐厅。

第二天: 河内 (早、午、晚)

早餐后,便开始我们全日河内市区游。今天将带您游览河内首都多处旅游景点,这包括参观越南国父一胡志明纪念馆、胡志明陵、胡志明故居和风光明媚的环剑湖。此外,您还会看到建于1049年越南黎朝著名的一柱庙宇,立在花池内,相传越南李皇帝为求得子而建、建于1070年孔夫子文庙等等。晚餐后,观赏独特的越南水上木偶表演。

第三天: 河内/下龙湾 (早、午、晚)

早上,您将续程前往下龙湾。下龙湾之壮丽景色都汇集于1500平方公里的河流范围和由3000多座小岛点缀而成。夜宿下龙湾。

第四天: 下龙湾/河内 (早、午)

今天,您将乘坐游船观赏下龙湾的秀丽景色。您会看到许多立于河中的无数座奇山异石。秀丽的景色一点儿也不逊色于中国桂林山水。午后您将乘车回返河内,顺到您会到海防市一越南第三大城市作短暂的观光。

第五天: 河内/新加坡 (早)

早上,于指定时间前往机场办理出境手续,回返美丽的家园一新加坡。

DEKS AIR TRAVEL & TOURS PTE LTD
300 BEACH ROAD #13-05 THE CONCOURSE
SINGAPORE 199555

TEL: (65) 6338 8188 FAX: (65) 6338 7810

Email: tours@deksair.com.sg website:

www.deksair.com

TOUR CODE: DEKSSIN05HB

(Valid: 11Jul to 30Sep 2019)

Quotation: price per pax in SGD

Hotel class	2 pax	4 pax	6 pax	8 pax	10-14 pax	15 pax above	Single/Supp
Standard	899	729	659	639	609	589	139
Superior	999	809	729	719	689	659	249
Deluxe	1149	989	919	899	859	839	419
Luxury	1159	979	909	899	859	849	409

Hotel class	Hotel name in Hanoi	Hotel name in Halong Bay
Standard	La Dolce Vita, Medallion, Quoc Hoa or similar	Asean Halong Hotel or similar
Superior	Boss Legend, Silk Path Boutique or similar	Royal Lotus Hotel or similar
Deluxe	Crowne Plaza, Nikko Hanoi Hotel or similar	Wyndham Legend Halong Hotel or similar
Luxury	Apricot Hotel & Resort or similar	Wyndham Legend Halong Hotel or similar

Remark: Itinerary is subject to change depending on flights, road condition and room availability

Note: For land only, please deduct \$ 140 per person

Package Includes:

- ✓ International air ticket on Vietnam Airlines. (SIN/HAN/SIN – “ T “ class)
- ✓ Hotel accommodation with daily breakfast basing on Twin or triple sharing
- ✓ Meals as specified in the itinerary
- ✓ Private transportation
- ✓ English or Mandarin speaking guide
- ✓ Entrance fee

Package Excludes:

- Airport tax and surcharges
- Visa fee (if applicable)
- Porterage
- Tips for guide (USD3/pax/day) and driver (USD1/pax/day)

Child Policy:

- Below 12 yrs old sharing with 2 adults without extra bed: 75% of adult price
- Below 12 yrs old sharing with 2 adults with extra bed: 85% of adult price

Condition:

- Please refer to Deks Air's Tours and hotel booking terms and conditions